朝陽科技大學 097學年度第2學期教學大綱 Seminar 專題研討

실수 #HT =BB BJ는	7745	Carring a Nivershau	7745
當期課號	7745		7745
授課教師	諸葛正	Instructor	
中文課名	專題研討	Course Name	Seminar
開課單位	設計研究所碩士在職專班二A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	專題設計課程之目的在於培養學生具備完整之產品設計能力.從產品企劃,產品設計,至產品製造等能力.	Objectives	The goal of this course is to develop students" ability about Product Planning and Product Design
教材	相關論文	Teaching Materials	Related References
成績評量方式	發表與討論	Grading	Rating in Presentations and Discussions
教師網頁	http://163.17.26.249/daclab/		
	教學內容: 專題設計分為報告與討論兩部分,各部分之規定如下: 一、報告:		Syllabus: This course include two main sections as follows: A.Presentations:
教學內容	每位研究生針對所報告的主題進行資料收集與分析,並於課堂上提出完整且正確結論的口頭與書面報告,報告資料須以中或英文撰寫。 二、討論:	Syllabus	Students pursuit literature reviews, data collections, and analyses under their planned topics, then hand in a paper in English or Chinese and present it in the class.
	会 計對其他同學所報告研究論文之內容 提出意見進行討論。	₩ ÷# /m-/h-\-\- E/ / H	B. Discussions: Participate in the debate and discussions on the content of the paper presented by other students.

尊重智慧財產權,請勿非法影印。